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Aanleiding en motivatie

Uit een rapport over alle sportaccommodaties in Weert bleek in februari 2009 dat de gemeente
Weert voornemens is om de gymzaal in Fatima op termijn te sluiten. SP-raadslid Jan Tak, tevens
inwoner van Fatima, kreeg van de wethouder de toezegging dat deze eerst nog overleg zou plegen
met de wijkraad Fatima. De SP is er van overtuigd dat er behoefte is aan het behoud van de
gymzaal.

Behoud van de gymzaal is belangrijk voor de wijk Fatima.
In Fatima en haar directe omgeving zijn geen voetbal-, handbal-, tennis- of hockeyvelden. Daardoor
heeft het verenigingsleven in de wijk door middel van sporten weinig kans in vergelijking met
andere wijken en dorpen. Door het sluiten van de gymzaal wordt Fatima helemaal 'arm' qua
sportvoorzieningen.

De zaal wordt op de populaire uren nu vooral gebruikt door mensen van buiten Fatima. De SP vindt
dat gebruik door mensen uit Fatima moet worden gestimuleerd.

Onder de leus 'behoud gymzaal Fatima' begon de SP daarom begin maart een actie voor het behoud
van gymzaal Molenveld. Bewoners die het belangrijk vinden om de zaal te behouden voor de wijk,
konden een handtekening zetten ter ondersteuning van deze eis.

Aanpak en respons

In de hele wijk werden op maandagavond 9 maart formulieren in de brievenbus gestopt. De
formulieren dienden voor 21 maart te worden ingeleverd op een inleveradres in de wijk.
Deze actie leverde spontaan 80 ondersteuningen op. 

Op de formulieren werd ook gewezen op de mogelijkheid via internet in te leveren. Dit leverde
ongeveer 50 ondersteuningen op.

Woensdagmiddag 11 maart werd gepost bij het schoolplein bij basisschool De Kameleon.

Op 25 maart ging een ploeg SP-leden nog eens rond in de wijk. Fatimezen die nog niet hadden
ondertekend, bleken niet op de hoogte, hadden het formulier gemist of waren er simpelweg nog niet
aan toegekomen. Slechts 2 mensen bleken niet bereid om meteen te tekenen, vanwege de taal en
iemand die het graag eerst nog wilde doorlezen. Deze actie leverde in slechts een uur tijd al 85
handtekeningen op.

Het totaal aantal handtekeningen is daarmee op 238 geëindigd.

Omdat de SP-afdeling door de overweldigende respons voldoende vindt aangetoond dat bijna de
hele wijk voor het behoud van de gymzaal is, werd besloten het bij deze acties te laten. De
handtekeningen van de SP-actie werden op maandag 20 april aangeboden door de voorzitter van de
gymclub die al 35 jaar op Fatima sport.



Wetenswaardig

• Totaal aantal ondersteuningen is 238
• Het aantal unieke adressen binnen Fatima dat de actie ondersteunde is 205
• Drie formulieren zijn onleesbaar of zonder adres ingeleverd
• Zestien (16) ondersteuningsverklaringen van buiten de wijk Fatima
• Op 14 adressen hebben meerdere mensen getekend

Opmerkingen van bewoners

Op de facultatieve vraag 'Waarom vindt u dat de gymzaal moet blijven' werd veel gereageerd.
Dit betekent dat het de mensen hoog zit. Het voert te ver om alle opmerkingen hier te noemen. Op
aanvraag is een digitaal bestand met alle opmerkingen beschikbaar. Hieronder enkele opvallende en
veel genoemde

Een andere gymzaal in een ander deel van Weert is geen optie voor de gymlessen op school.
Het zou veel schooltijd en geld kosten (busjes, vrijwilligers e.d.) om voor de gymles naar de

andere kant van Weert te moeten gaan. De Kameleon is nog een van de weinige kleinere
scholen binnen Weert. Daar kiezen wij heel bewust voor. Het zou erg jammer zijn als ze

voorzieningen kwijt raken. Voor een kleinere school is het vaak toch al extra knokken om
iets gedaan te krijgen.

Er zijn geen andere sportfaciliteiten op Fatima, dus vooral voor kinderen is deze zaal
onmisbaar. (meerdere malen genoemd)

Ik ben al jaren lid van de gymclub op maandagavond in deze gymzaal en het zou heel erg
jammer zijn als dat niet meer kan, ook voor andere verenigingen en de aangrenzende

school. (meerdere malen genoemd)

Door het sluiten van diverse sportzalen in Weert blijft er dus steeds minder over om te
sporten, vooral voor ouderen. Mijn vrouw sport in de avond in de Biestzaal en die gaat ook

al dicht! En waar nu sporten? Is nog steeds niet bekend! De gemeente maakt van het
sporten in de avonduren, voor ouderen, een grote puinhoop!

Denk aan de parkeerplaatsen bij de gymzaal, er moet strenger en vaker gecontroleerd
worden door de parkeerwachten, bewoners kunnen nu vaak niet terecht ondanks hun

vergunning (Regulierenstraat)

Plan is grote onzin, maar of de actie iets uit zal halen? Waarschijnlijk liggen er al plannen
klaar voor huizenbouw.

Ik ben al 10 jaar lid van damesgymgroep Fatima. Waar moeten wij en al de andere
gymzaalgebruikers naar toe? Zeer zonde van/voor Fatima. Bovendien ligt er pas een nieuwe

vloer in de zaal! (meerdere leden van de gymclub en kinderen hebben gereageerd)

Waarom sluiten als er pas een nieuwe vloer in ligt?! (meerdere malen genoemd)

Ik zit op de Fatima school en als de gymzaal weg is, waar moeten wij dan gymmen?

Sport verbroedert, zeker als je dat in je eigen buurt doet.



Gemis voor Fatima / Behoud voorzieningen in de wijk / Het is de enige gymzaal in de wijk
(meerdere malen genoemd, in meerdere varianten)

Is het geen goed idee om de kleine gymzaal om te toveren tot buurthuis? Met
ontspanningsmogelijkheden als gezelschapsspellen en een kaartje leggen, kwartet, lingo e.d.

Houd de jeugd van de straat. En ouders kunnen vrij eens binnenlopen en een contactje
leggen of maken. Alszijnde een Wmo-projectje (reactie van buiten de wijk)

Er zijn al zo weinig sportmogelijkheden binnen de wijk Fatima en dan het enige wat er is
willen ze weer afbreken omdat de gemeente zo nodig weer grote hallen wil bouwen. Waar de

kinderen weer de dupe worden doordat er vervoer geregeld moet worden naar de grote
hallen en zodoende het schoolgeld weer omhoog moet. Laat voor ons en de kinderen deze

sporthal behouden blijven.

Om de allerkleinste kinderen uit de buurt/wijk en de kinderen van de aangrenzende school
een vorm van sport te kunnen aanbieden, zonder daarvoor in de auto te hoeven stappen. En
het is tevens een verzamelplek van ouders en kinderen uit de wijk en daarmee verbeter je de

sociale cohesie.

Ik geef elke dinsdag les in de zaal. Er zijn al zo weinig mogelijkheden om op fatsoenlijke
uren een zaal tot je beschikking te krijgen, Verder ligt de zaal redelijk centraal en trainen er

veel mensen uit de wijk bij mij.

Mijn dochter van 10 turnt daar. Ze kan er zelfstandig naar toe. Zelf zegt ze als ik ergens
anders naar toe moet dan stop ik. Het is ook praktisch voor school met de gymlessen. Er

hoeft geen vervoer geregeld te worden. Verder vind ik dat iedere wijk een eigen
sportvoorziening moet hebben.

Het is leuk om te sporten en anders zit iedereen zich te vervelen (een kind)

Mijn dochter en andere kinderen hebben peuter/kleutergym, wat ze enorm leuk vinden. Naar
mijn idee wordt er geregeld gebruik gemaakt van het gebouw. Afblijven.

Vanaf de opening van de gymzaal en de oprichting van onze sportvereniging in 1975 maken
wij al wekelijks gebruik van de gymzaal Fatima. Wanneer de zaal wordt gesloten kan dit wel

eens het einde van ons bestaan betekenen en is Fatima weer een vereniging van 45 leden
armer. Leden van de wijkraad laat dit niet gebeuren en ga er voor!

Omdat ik als 87-jarige nog iedere week gebruik maak van de gymzaal

Iedereen zeurt dat kinderen te weinig sporten en bewegen en constant achter de TV en
computer zitten. Gymzaal weg betekent weer iets voor minder bewegen. Dit is niet goed!!
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